

Zhuhai International School (ZIS)

School Address: Qi'ao Island,Tang Jia Wan, Zhuhai, Guangdong, P. R. China 519080 **PH**: +86 756 331 5580; +86 756 332 0016; Fax: +86 756 332 0016; **School Mobile**: +86 137 2703 0105

E-mail: zis@zischina.com; Website: www.zischina.com

ZIS Fever Protocol

Dear parents,

According to the regulations and guidelines of Zhuhai Center for Disease Control and Prevention, Zhuhai International School has been enforcing the policy that students with fever (over 37.3 degrees) should be kept from school to ensure the health of all children and staff.

During the COVID-19 pandemic, the school has been stricter in monitoring symptoms such as fever, vomiting and cough, and has required parents to go to the hospital or the nearest fever clinic for medical treatment whenever there is fever.

Your child is having a fever now. You are required to take your child to the hospital. If a common cold such as acute upper respiratory infection is diagnosed, children are allowed to return to school 48 hours after the fever and all flu-like symptoms (including cough, runny nose, sneezing, sore throat) have disappeared. When returning to school, he/she must present the certificate of diagnosis or examination report. If an infectious disease is diagnosed, you will be quarantined for the period of isolation required by the disease itself and return to school with a certificate of recovery. In principle, the certificate or report mentioned above should be sent to the class teacher, office or nurse one day before returning to school. Only after the nurse confirms, can the child go back to school.

In order to ensure the normal teaching work plan and protect the health of all staff and students, please work together to follow the procedure. Thank you for your cooperation!

Zhuhai International School



Zhuhai International School (ZIS)

School Address: Qi'ao Island, Tang Jia Wan, Zhuhai, Guangdong, P. R. China 519080 **PH**: +86 756 331 5580; +86 756 332 0016; Fax: +86 756 332 0016; **School Mobile**: +86 137 2703 0105

E-mail: zis@zischina.com; Website: www.zischina.com

有关发烧的规定

尊敬的家长:

珠海国际学校根据珠海疾病预防控制中心的规定和指引,一直执行有发热学生(体温超过 37.3 度)不得返校的做法,确保在校所有孩子和教职工的健康。

在新冠疫情期间,学校对出现发热、呕吐、咳嗽等症状的监控更加严格,已按要求规定发热时要到医院或者就近的发热门诊就医。

您的孩子有发烧的情况,需要您自行带孩子到医院就诊。如果诊断为急性上呼吸道感染等普通感冒,可以在退热及所有流感症状(包括咳嗽,流涕,喷嚏,咽痛)消失 48 小时后返校。回校时,必须持疾病诊断证明或者检查报告。如果诊断为传染病,那就要根据疾病本身要求的隔离期隔离,并且返校时拿康复证明返校。 以上提及证明或报告原则上在返校前一天发给学校老师、办公室或护士,待护士确认后才可回校上课。

为了保障正常教学工作计划,保护全校师生的健康,请携手共同做好卫生防疫工作。感谢各位家长的配合!

珠海国际学校